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1. Direktori sõnavõtt 

 

Direktor tutvustas Tuigo filiaali töötajate arvu ning andis ülevaate erinevates rühmades käivate laste 

arvust. Samuti tehti ülevaade Tuigo maja 2024. aasta eelarvest, väärtustest ja eesmärkidest. 

Arutati, milline osakaal töötavatest õpetajatest vastab nõutavale haridustasemele. Lisaks toodi välja, 

et 14% lasteaia lastest vajab logopeedi teenuseid ning 17% eripedagoogi teenuseid. Kõikide lisatuge 

vajavate laste vanematega on vastavad spetsialistid ühendust võtnud. 

 

2. Laste arv rühmades 

 

Rühmade suurused ja seal viibivad lapsed on üle vaadanud ka tugipersonal, kes on andnud oma 

hinnangu rühmade suuruse kohta. Tulevikus, ühevanuseliste rühmade moodustamiseks, on vajalik 

osa lapsi üle viia teistesse rühmadesse. 

 

Otsus: Ühehäälselt kinnitati, et kõik osalejad on rahul praeguste rühmade laste arvuga. 

Särajate rühmas otsustati suurendada laste arvu 2 lapse võrra - seal saab olema 14 + 2 last. 

 

Talvisel pühadeperioodil ja suvisel perioodil on lasteaias valverühmad, kus on koos erinevate 

rühmade õpetajad ja lapsed. 

 

2. Puudumistest teavitamine 

 

Nädalavahetusel teavitatud esmaspäevase puudumise korral ei pea lapsevanem maksma lõunasööki 

ega õhtuoodet. Hommikusöögi eest peab lapsevanem tasuma. Antud punkt on kirjas kodukorras. 

 

Otsus: Ühehäälselt nõustuti, et puudumisest teavitamisel tuleb lähtuda kodukorras välja 

toodud punktidest. 

 

3. Huviringid 

 

Tulemas tantsuring, mängulise liikumise ring ja võimalusel ka maadlusring. Uuel õppeaastal tuleb 

huviringe juurde. 

 



Otsus: Ühehäälselt nõustuti, et planeeritud huviringe ei muudeta ja selleks õppeaastaks 

huviringe juurde ei planeerita. 

 

4. Turvalisus 

 

Tõstatati teema uksesüsteemi tõrgete kohta. Välise värava turvalukk paigaldatakse ka väravast 

väljapoole. Õues oleva liuvälja juures on alati vähemalt üks õpetaja ning turvalisuse probleemi seal 

õpetajate hinnangul ei esine. Õues on lasteaia territooriumi kaamerad. 

Tehti ettepanek tõstatada vallas küsimus lasteaia juures oleva kiiruse pideva ületamise kohta. 

 

Otsus: Värava juurde tuleb panna silt laste turvalisuse tagamiseks. Eliisi kirjutada 

vanematele turavalisuse tõstatamise kohta kiri. Hommikul enne kella 8.00 peab tehtud olema 

libedatõrje. Hoolekogu esimees võtab vallaga kiiruseprobleemi osas ühendust. 

 

5. Tegevused kooskõlas väärtustega 

 

Arutelus pöörati tähelepanu rühmaõpetajate poolt välja pakutud koguperetegevuse raames 

taevalaternate lendu laskmist loodusesse ja selle vastavust lasteaia väärtustele. Toodi välja, et 

juhatus oli samuti leidnud, et antud tegevus pole keskkonnasõbralik. 

 

6. Kommunikatsioon 

 

Tehti ettepanek, et olulisemate teemade ja otsuste puhul peaks õpetajad kirjutama ühise kirja Eliisi, 

mitte andma infot suuliselt rühma üksikutele vanemale. Teemade kohta, mis puudutavad tervet 

lasteaeda üleüldiselt, võiks juhtkond lastevanematele Eliisi kirja saata. 

 

Otsus: Ettepanekutega oldi ühiselt nõus. 

 

7. Kodukord 

 

Direktor tutvustas lasteaia kodukorda. Mõne punkti kohta esitati lisaküsimusi ja anti täpsustavaid 

selgitusi. 

 

Otsus: Kodukord on ühehäälselt kinnitatud. 

 

8. Kriisiplaan 

 

Tehti ettepanek lisada kriisiplaani punkt, kus on lubatud õpetaja ja lapsevanema vahel teha 

kokkulepe, et lapsele tohib õpetaja eriolukorra tekkimisel vajalikku ravaimit anda. 

 

Otsus: Kriisiplaan sai lisatud punktiga ühehäälselt kinnitatud. 

 

9. Arengukava 

 

Direktor saadab detsembris arengukava hoolekogule tutvumiseks. 

 

10. Hoolekogu esimehe valimine 

 

Otsus: Ühehäälselt oldi nõus, et hoolekogu esimeheks saab Kristi Brokko. 
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